
SA 0052/II/06         

Protokół nr II/06 
z sesji Rady Gminy w Goleszowie 

odbytej w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Goleszowie 

w dniu 6 grudnia 2006 r. 
 

Obecni: 

- wszyscy radni według załączonej listy obecności, 

- 10 sołtysów według załączonej listy obecności. Nieobecny sołtys Cisownicy 

Władysław Sikora, 

- goście; przewodniczący Rady Powiatu Cieszyńskiego Jan Sztwiertnia, radny 

powiatowy Jerzy Sikora, delegat gminy Goleszów do Śląskiej Izby Rolniczej Jan 

Harwot, 

- wójt gminy Zbigniew Wacławik, zastępca wójta Bogusława Podżorska, skarbnik 

gminy Barbara Madzia, dyrektorzy jednostek budżetowych, kierownicy referatów 

Urzędu Gminy oraz dyrektorzy instytucji kultury, redaktor „Panoramy Goleszowskiej” 

Tomasz Jaszowski, przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej Grażyna Porębska-

Jochacy. 

 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią  załączniki nr 1,  2 i 3  

do nin. protokołu.  

Ad.1. Otwarcie II sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych 

gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot o godzinie 1400 otworzył sesję Rady Gminy, 

przywitał radnych, zaproszonych gości, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy. 

 

Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczą wszyscy radni, co pozawala na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 
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Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji przedstawia 

się następująco: 

1. Otwarcie II sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych gości.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy. 

5. Wręczenie Wójtowi Gminy Goleszów zaświadczenia o wyborze. 

6. Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy Goleszów. 

7. Wystąpienia gości. 

8. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

10.1. uchwalenia wysokości diet dla radnych,  

10.2. upoważnienia Przewodniczącego Rady Gminy do dokonywania czynności 

z zakresu prawa pracy w stosunku do Wójta Gminy, 

10.3. ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Goleszów, 

10.4. zmiany statutu Gminy Goleszów,  

10.5. zmiany statutu Gminnej Służby Komunalnej w Goleszowie, nadanego uchwałą 

nr V/35/03 z dnia 27 lutego 2003 r., 

10.6. uchwalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw oraz wysokość warunki wypłacania nagród i innych 

świadczeń wynikających ze stosunku pracy nauczycieli w szkołach i przedszkolu 

prowadzonych przez gminę Goleszów w roku 2007, 

10.7. zmian budżetu gminy na 2006 rok, 

10.8. zmiany załącznika nr 6 do uchwały budżetowej nr XL/343/05. 

11. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

13. Wolne wnioski. 

14. Informacje i komunikaty. 

15. Zakończenie II sesji Rady Gminy w Goleszowie. 
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Następnie przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych z zapytaniem o wnioski 

w sprawie zmiany zaproponowanego porządku obrad. 

Nikt z obecnych nie wniósł propozycji zmian. Przedstawiony porządek obrad został przyjęty 

przez radnych jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”. 

 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy. 

Protokół z pierwszej sesji Rady Gminy w Goleszowie był wyłożony do wglądu przed sesją 

w biurze Rady. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu. Protokół nr I/06 z dnia 

27 listopada 2006 r. został przyjęty jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”. 

 

Ad.5. Wręczenie Wójtowi Gminy Goleszów zaświadczenia o wyborze. 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej Grażyna Porębska-Jochacy wręczyła wójtowi 

zaświadczenie Gminnej Komisji Wyborczej o wyborze na wójta Gminy Goleszów. Kopia 

zaświadczenia stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu.  

 

Ad.6. Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy Goleszów. 

Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym wójt gminy wobec rady gminy złożył ślubowanie 

o następującej treści: 

"Obejmując urząd wójta gminy, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, 

a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 

mieszkańców gminy. Tak mi dopomóż Bóg." 

 

Po złożeniu ślubowania wójt Zbigniew Wacławik podziękował za oddane na jego 

kandydaturę głosy, zadeklarował dobrą współpracę z całą Radą Gminy oraz zapowiedział 

realizację pięciu priorytetowych punktów zapisanych w jego ulotce wyborczej. 

 

Ad.7. Wystąpienia gości. 

Przewodniczący Rady Powiatu Cieszyńskiego Jan Sztwiertnia pogratulował radnym oraz 

wójtowi wygranych wyborów i poinformował, że zarówno on jak i radny powiatowy Jerzy 

Sikora należą do Klubu Ruch Samorządowy, którego radny Jerzy Sikora jest 

wiceprzewodniczącym. Radny jest także członkiem trzech komisji: Komisji Drogowej, 

Komisji Rolnictwa oraz Komisji Edukacji. Na sesji Rady Powiatu, która odbyła się 
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27 listopada 2006 r. szczególną uwagę zwrócono na chęć poprawy współpracy powiatu 

z gminami powiatu cieszyńskiego.  

 

Ad.8. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Lacel poinformował, że Komisja nie odbyła 

jeszcze żadnego posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Kazimierz Wisełka poinformował, że 

posiedzenie Komisji, której przewodniczy odbyło się dzisiaj o godz. 12.00. Na posiedzeniu 

tym pozytywnie zaopiniowano projekty uchwał 10.7. oraz 10.8. Członkowie 5 głosami „za” 

sformułowali także wniosek kierowany do Komisji Rewizyjnej w sprawie przeanalizowania 

sposobu wyboru oferenta na sprzedaż okien do Szkoły Podstawowej w Dzięgielowie (kwota 

23 910,00 zł), do Szkoły Podstawowej w Bażanowicach (kwota 11 500,00 zł) oraz do 

oddziału zamiejscowego Przedszkola w Dzięgielowie (kwota 14 590,00 zł). Komisja 

zawnioskowała o zwrócenie uwagi czy wybór ten odbył się zgodnie z zasadami zawartymi 

w ustawie o zamówieniach publicznych.  

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Henryk Mróz 

powiadomił, że posiedzenie Komisji odbyło się przed dzisiejszą sesją o godz. 11.00. 

Pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały 10.6. wraz ze zmianą polegającą na wykreśleniu 

z § 7 ust. 1 punktu 7 dotyczącego dodatków funkcyjnych dla wychowawców w przedszkolu. 

Zmianę taką pozytywnie zaopiniowała także obecna na posiedzeniu prezes Związku 

Nauczycielstwa Polskiego Irena Karasińska.  

 

Następnie przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Leszek Szlauer poinformował, że posiedzenie Komisji odbyło się także dziś 

o godz. 13.00. Pozytywnie zaopiniowano projekty uchwał 10.4., 10.5. i 10.7. 

 

Ad.9. Interpelacje i zapytania. 

W tym punkcie porządku obrad nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad.10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Wszystkie projekty uchwał zostały dostarczone radnym przed sesją. 

 

 



Protokół nr II/06 z sesi Rady Gminy odbytej w dniu 6 grudnia 2006 r.  strona 5 
 

10.1. uchwalenia wysokości diet dla radnych 

Z treścią uchwały zapoznał zebranych przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot, po czym 

otworzył dyskusję, w której głos między innymi zabrali: 

Radny Dariusz Orawiec stwierdził, że nie powinno się podwyższać diet radnym. Zdaniem 

radnego dodatkowa (w porównaniu z ubiegłą kadencją) czwarta komisja stała jest kolejnym 

obciążeniem budżetu, stąd zaproponował on zmianę omawianego projektu uchwały w części 

dotyczącej wysokości diet w następujący sposób: 

- 800 zł dieta przewodniczącego Rady Gminy, 

- 240 zł dieta radnego, 

- 380 zł dieta przewodniczącego komisji, 

- 380 zł dieta wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

 

W tym momencie przewodniczący Rady Gminy przypomniał definicję diety i podkreślił, że 

jest to forma rekompensaty utraconych przez radnych zarobków, które z mocy ustawy nie 

zostaną naliczone przez pracodawców za dzień, w którym radny uczestniczy w pracach 

organu. Wypowiedź tą potwierdziła zastępca wójta Bogusława Podżorska i dodała, że zgodnie 

z przepisami prawa maksymalna dieta radnego może wynosić 1295 zł i 5 gr.  

 

Radny Adam Żwak zwrócił się z zapytaniem, czy w przypadku kiedy kary z powodu 

nieobecności radnych na sesji i posiedzeniach komisji przewyższą sumę należnej diety to 

będzie trzeba dopłacać stosowną sumę do kasy Urzędu? 

 

Radny Andrzej Lacel stwierdził, że należy się zastanowić nad obniżaniem diet za 

nieobecności na posiedzeniach komisji. Złożył także wniosek w sprawie wykreślenia zapisu 

dotyczącego sumowania diet wiceprzewodniczącego Rady Gminy oraz przewodniczący 

komisji w przypadku gdy funkcje te sprawuje jedna osoba. Zdaniem radnego wykonywanie 

funkcji wiceprzewodniczącego Rady Gminy nie jest trudnym i pracochłonnym zadaniem. 

 

Następnie radny Kazimierz Wisełka poparł propozycję obniżenia diet przedstawioną przez 

radnego Dariusza Orawca oraz wprowadzenie zapisu § 2 ust. 3. Radny odniósł się także do 

propozycji obniżenia diet radnym w związku z nieobecnościami na sesjach. Stwierdził on, że 

jeśli proponuje się obniżenie diety radnemu o 100 zł czyli około 1/3 diety, która według 

propozycji będzie wynosić 250 zł, to należałoby o tą samą część (czyli 1/3 z 1100 zł) obniżyć 

dietę przewodniczącego Rady Gminy za nieobecność na sesji. Dodał także, że 4 lata temu 
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radny Jerzy Szalbot wnioskował o to, aby przewodniczący Rady Gminy otrzymywał wówczas 

800 zł.  

Na głos radnego Kazimierza Wisełki zareagował przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot, 

który potwierdził, że proponował wówczas by dieta przewodniczącego Rady Gminy wynosiła 

800 zł ale radny Kazimierz Wisełka „żądał” wówczas 1200 zł. Ostatecznie uchwalono kwotę 

1100 zł i taką dietę pobierał on przez całą poprzednią kadencję sprawując funkcję 

przewodniczącego Rady Gminy.  

W tym momencie radny Kazimierz Wisełka zaprotestował przeciwko stwierdzeniu, iż on 

„żądał” takiej diety. 

 

Kolejno do dyskusji włączył się kierownik referatu Ochrony Środowiska i Rozwoju Wsi 

Henryk Odias. Stwierdził on, iż jego zadaniem wiceprzewodniczący Rady Gminy powinien 

otrzymywać wyższą dietę aniżeli przewodniczący komisji, ponieważ musi on przygotowywać 

się do sesji w takim samym stopniu jak przewodniczący Rady Gminy, którego w każdej 

chwili musi umieć zastąpić.  

Po tej wypowiedzi radny Andrzej Lacel wycofał swój wniosek w sprawie wykreślenia zapisu 

dotyczącego sumowania diet wiceprzewodniczącego Rady Gminy oraz przewodniczący 

komisji w przypadku gdy funkcje te sprawuje jedna osoba. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jan Sztwiertnia oświadczył, iż jako mieszkaniec Gminy 

Goleszów jest „zdegustowany” toczącą się teraz dyskusją. Zaznaczył on, że radny po 

pobraniu diety może przekazać ją do budżetu gminy jako darowiznę.  

Ten głos poprał radny Artur Więcław, który poinformował o swojej decyzji w sprawie 

przekazywania należnych radnemu diet na cele sołectwa, które reprezentuje.  

Również wiceprzewodniczący Rady Gminy Henryk Mróz poinformował, iż poczynił już 

pewne kroki aby część swojej diety przekazywać na cele charytatywne. Radny podkreślił, że 

nie pełni swej funkcji dla korzyści majątkowych.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot poddał pod głosowanie wniosek radnego 

Dariusza Orawieca w sprawie zmian wysokości diet. Przewodniczący przypomniał 

propozycję radnego: 

- 800 zł dieta przewodniczącego Rady Gminy, 

- 240 zł dieta radnego, 

- 380 zł dieta przewodniczącego komisji, 
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- 380 zł dieta wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

W tym momencie radny Dariusz Orawiec złożył autopoprawkę. Zaproponował on aby 

wiceprzewodniczący Rady Gminy otrzymywał dietę w wysokości 450 zł. Radny poprosił 

także by głosowanie nad projektem uchwały było imienne.  

W głosowaniu nad wnioskiem w sprawie zmian wysokości diet udział brało 15 radnych. 

„Za” propozycjami głosowało 6 radnych, 8 było „przeciw” a 1 „wstrzymał się od głosu”. 

 

Kolejną zmianę zasugerował przewodniczący Rady Powiatu Jan Sztwiertnia. Do kwot: 300 zł 

diety radnego oraz 450 zł diety wiceprzewodniczącego Rady Gminy zaproponował on 

dodanie 150 zł z tytułu pełnienia funkcji Przewodniczącego komisji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot zaproponował więc aby § 3 ust. 2 otrzymał 

brzmienie: W przypadku równoczesnego pełnienia funkcji wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy i przewodniczącego komisji Rady Gminy dieta wynosi 600 zł.  

Zapis ten został poddany pod głosowanie, w którym udział brało 15 radnych. Zapis ten 

przyjęto jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”. 

 

Nikt z obecnych nie zgłosił więcej uwag ani propozycji zmian do omawianego projektu 

uchwały, który wraz z wprowadzoną zmianą został podany pod głosowanie. W głosowaniu 

udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr II/11/06 w sprawie w sprawie uchwalenia wysokości diet dla radnych została 

podjęta 10 głosami „za” przy 5 głosach „przeciw”.  

Przeciw głosowali radni: Dariusz Orawiec, Czesław Joniec, Krzysztof Kohut, Andrzej Lacel 

i Adam Żwak.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu.  

 

10.2. upoważnienia Przewodniczącego Rady Gminy do dokonywania czynności 

z zakresu prawa pracy w stosunku do Wójta Gminy 

Treść projektu uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy. Nikt z obecnych nie wniósł 

propozycji zmian ani uwag do przedstawionego projektu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał więc projekt pod głosowanie, w którym udział brało 15 radnych.  

Uchwała nr II/12/06 w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Gminy do 

dokonywania czynności z zakresu prawa pracy w stosunku do Wójta Gminy została podjęta 

jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”.  
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Uchwała ta stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu.  

 

10.3. ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Goleszów 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował ustalenie wynagrodzenia wójta gminy na 

dotychczasowym poziomie tj: 

− wynagrodzenie zasadnicze  – 4 300,00 zł 

− dodatek funkcyjny   – 1 450,00 zł 

− dodatek specjalny   – 1 725,00 zł, tj. 30% łącznie wynagrodzenia 

zasadniczego i dodatku funkcyjnego 

Nikt z obecnych nie wniósł propozycji zmian ani uwag do przedstawionego projektu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał więc projekt pod głosowanie, w którym udział brało 15 

radnych.  

Uchwała nr II/13/06 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Goleszów została 

podjęta 12 głosami „za” przy 3 głosach „wstrzymujących się”. Od głosu wstrzymali się radni 

Adam Żwak, Dariusz Orawiec oraz Krzysztof Kohut. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu.  

 

10.4. zmiany statutu Gminy Goleszów 

Treść projektu uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy, a przewodniczący Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa  Leszek Szlauer poinformował, 

że projekt ten został pozytywnie zaopiniowany przez członków Komisji.  

Zastępca wójta Bogusława Podżorska odczytała zapis § 103 statutu Gminy Goleszów, który 

zgodnie z projektem ma zostać uchylony: Dopuszcza się możliwość łączenia stanowiska 

Zastępcy Wójta ze stanowiskiem Sekretarza Gminy. 

 

Radny Andrzej Lacel zapytał czy w związku z tą propozycją zmiany planowane jest 

utworzenie w urzędzie nowego etatu? 

Wójt gminy Zbigniew Wacławik odpowiadając poinformował, że nie powstanie nowy etat, a 

stanowisko zastępcy wójta zamierza powierzyć kierownikowi referatu Ochrony Środowiska 

i Rozwoju Wsi Henrykowi Odias. Pan Henryk Odias będzie pełnić równocześnie te dwie 

funkcje.  

Nikt z obecnych nie wniósł propozycji zmian ani uwag do przedstawionego projektu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał więc projekt pod głosowanie, w którym udział brało 15 

radnych.  
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Uchwała nr II/14/06 w sprawie zmiany statutu Gminy Goleszów została podjęta 

jednogłośnie tj. 15 głosami „za”. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu.  

 

10.5. zmiany statutu Gminnej Służby Komunalnej w Goleszowie, nadanego uchwałą 

nr V/35/03 z dnia 27 lutego 2003 r. 

Treść projektu uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy.  

Wójt gminy Zbigniew Wacławik zaproponował autopoprawkę polegającą na dopisaniu do § 1 

ustępu 4 o treści: W § 5 w zakresie zadań pozostałych skreślić w pkt. 30 wyrazy 

„i konserwatorami”. 

Wójt poinformował także, że wyłączenie gospodarki mieszkaniowej z Gminnej Służby 

Komunalnej jest podyktowane zaleceniami RIO. Pozostawienie dotychczasowego kształtu 

GSK wiązałoby się z koniecznością sporządzenia kosztownych inwentaryzacji całego mienia. 

Włączenie gospodarki mieszkaniowej do Urzędu Gminy spowoduje wzrost kosztów 

utrzymania Urzędu ale za to zmniejszone zostaną koszty utrzymania GSK. 

Nikt z obecnych nie wniósł propozycji zmian ani uwag do przedstawionego projektu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał więc projekt pod głosowanie, w którym udział brało 15 

radnych.  

Uchwała II/15/06 w sprawie zmiany statutu Gminnej Służby Komunalnej w Goleszowie, 

nadanego uchwałą nr V/35/03 z dnia 27 lutego 2003 r. została podjęta jednogłośnie, tj. 15 

głosami „za”. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu.  

 

10.6. uchwalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw oraz wysokość warunki wypłacania nagród i innych świadczeń 

wynikających ze stosunku pracy nauczycieli w szkołach i przedszkolu prowadzonych 

przez gminę Goleszów w roku 2007 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy a jednocześnie przewodniczący Komisji Edukacji, 

Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Henryk Mróz poinformował, że Komisji Edukacji, 

Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia przed sesją Rady Gminy pozytywnie zaopiniowała 

omawiany projekt uchwały i proponuje wykreślić z niego zapis § 7 ust. 1 pkt. 7. Zmiana taka 
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uzyskała także pozytywną opinię Związku Nauczycielstwa Polskiego Oddział w Goleszowie, 

który reprezentowała na posiedzeniu prezes Irena Karasińska.  

Nikt z obecnych nie wniósł propozycji zmian ani uwag do przedstawionego projektu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał więc projekt pod głosowanie, w którym udział brało 15 

radnych.  

Uchwała II/16/06 w sprawie uchwalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe 

warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw oraz wysokość warunki wypłacania nagród i innych świadczeń 

wynikających ze stosunku pracy nauczycieli w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez 

gminę Goleszów w roku 2007 została podjęta jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu.  

 

10.7. zmian budżetu gminy na 2006 rok 

Skarbik Barbara Madzia odczytała dołączone do projektu uchwały uzasadnienie 

proponowanych zmian. Kopia uzasadnienia stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu.  

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Kazimierz Wisełka poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała proponowane przesunięcia. 

Nikt z obecnych nie wniósł propozycji zmian ani uwag do przedstawionego projektu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał więc projekt pod głosowanie, w którym udział brało 15 

radnych.  

Uchwała II/17/06 w sprawie zmian budżetu gminy na 2006 rok została podjęta jednogłośnie, 

tj. 15 głosami „za”. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu.  

 

10.8. zmiany załącznika nr 6 do uchwały budżetowej nr XL/343/05 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Kazimierz Wisełka poinformował, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

Wójt Gminy uzupełnił, iż na posiedzeniu Komisji podał błędną informację o zakupie 2 

motopomp. Sprostował on, iż zakupiono 3 motopompy dla jednostek OSP w Cisownicy, 

Kozakowicach oraz Dzięgielowie. 
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Nikt z obecnych nie wniósł propozycji zmian ani uwag do przedstawionego projektu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał więc projekt pod głosowanie, w którym udział brało 15 

radnych.  

Uchwała II/18/06 w sprawie zmiany załącznika nr 6 do uchwały budżetowej nr XL/343/05 

została podjęta jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu.  

 

Ad.11. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

W tym punkcie porządku obrad nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad.12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Wójt gminy Zbigniew Wacławik przekazał zebranym następujące informacje: 

− dziś do Urząd Gminy wpłynęło potwierdzenie, że firma Hydroinstal, która przegrała 

przetarg na wykonanie wodociągu w Lesznej Górnej, odwołała się do biura odwołań 

zamówień publicznych w Warszawie, 

− w Puńćowie rozpoczęła się budowa wodociągu Pod Skarpą. Zostanie do niego 

podłączonych  kilkanaście gospodarstw domowych, 

−  2 grudnia br. odbył się turniej skoków narciarskich na igielicie dzieci i młodzieży, 

− w Dzięgielowie odbyła się już wigilijka dla seniorów tego sołectwa. W pozostałych 

wsiach również odbędą się takie spotkania, 

− 9 grudnia 2006 r. w Goleszowie odbędzie się powiatowy zjazd Związku Ochotniczych 

Straży Pożarnych, 

− także 9 grudnia 2006 r. o godz. 9.30 w szkole nr 2 w Ustroniu odbędzie się turniej 

samorządowców w tenisie stołowym. Wójt zwrócił się do radnych z zapytaniem czy 

zostali oni powiadomieni o tym turnieju i dodał, że jeżeli nie to odpowiedzialny za to 

pracownik „kolejny raz się nie spisał”. W tym momencie radny Krzysztof Kohut 

stwierdził, że został wcześniej poinformowany i bierze udział w tym turnieju.  

Kolejno przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot poinformował, że 14 grudnia o godz. 

9.00 odbędzie się wspólne posiedzenie komisji stałych a o godz. 15.00 szkolenie radnych. 
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Ad.13. Wolne wnioski. 

Radny Adam Żwak w imieniu dyrektor Szkoły Podstawowej w Dzięgielowie zaprosił 

wszystkich na wigilijny turniej piłki siatkowej, który odbędzie się 9 grudnia br. w sali 

gimnastycznej szkoły. 

 

Radny Andrzej Lacel poruszył następujące kwestie: 

− poddał on pod rozważenie propozycję aby Urząd Gminy raz w tygodniu był czynny do 

godz. 17.00, 

− zawnioskował również aby raz w miesiącu każdy z radnych dostarczył wszystkim 

materiały na sesje, 

− przed drugim etapem budowy kanalizacji w Puńcowie okazało się, że część budynków nie 

została ujętych w planach do podłączenia. Radny poprosił o wyasygnowanie 

odpowiedniej kwoty z budżetu na podłączenie tych gospodarstw, 

− zapytał o możliwości wyznaczenia nagrody dla tych, którzy wskazywaliby osoby 

wyrzucające śmieci na terenie gminy. 

Do powyższego odnieśli się wójt gminy Zbigniew Wacławik oraz zastępca wójta Bogusława 

Podżorska.  

Wójt gminy stwierdził, że plany kanalizacji Puńcowa były tworzone w latach 2001-2002 

i wtedy część istniejących obecnie budynków nie było, a kilka gospodarstw nie wyraziło 

wówczas zgody na ich przyłączenie. Plany te nie mogą zostać zmienione ponieważ inwestycja 

ta jest współfinansowana ze środków Unii Europejskiej, a jedną z zasad ich przyznania jest 

ścisłe wykonywanie ustalonego wcześniej planu przyłączy. Przewodniczący Rady Gminy 

Jerzy Szalbot dodał, że temat ten powinien zostać omówiony na posiedzeniu Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

Do propozycji zmiany pracy godzin urzędu odniosła się zastępca wójta. Poinformowała ona, 

że w każdy wtorek urząd jest czynny do godz. 16.00 i zdarza się tak, że po godz. 15.00 nikt 

z petentów już nie przychodzi. Kilka lat temu urząd wprowadził zmianowość i był czynny do 

godz. 17.00 jednak ten system nie sprawdził się. 

Radny Kazimierz Wisełka dodał, że w Panoramie Goleszowskiej powinna znaleźć się 

informacja o tym, że w każdy wtorek Urząd Gminy jest czynny do godz. 16.00. 
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Ad.14. Informacje i komunikaty. 

Radny Leszek Szlauer poprosił o informowanie rodziców uczniów klas pierwszych 

o możliwości dofinansowania zakupu niezbędnych pomocy szkolnych. 

 

Ad.15. Zakończenie II sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot 

o godz. 1615 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam II sesję Rady Gminy Goleszów”. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Protokołowała: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

Aleksandra Brudny  

 

 


